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Protokół Nr XXX/1/2008 
 
z XXX sesji Rady Miasta Rzeszowa - zwołanej na wniosek Prezydenta 
Miasta Rzeszowa, w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym (Dz.U. Nr 142 z 2001 r., poz. 1591 z późn. zm.) – 
odbytej w dniu 18 marca 2008 r. w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 
 
 
 
 Na ustawowy stan 32 radnych w XXX nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Rzeszowa 
uczestniczyło wg listy obecności 31 radnych, co stanowi wymagane quorum do 
prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia XXX  
nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Rzeszowa - zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta 
Rzeszowa, w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz.U. Nr 142 z 2001 r., poz. 1591 z późn. zm.) i prowadził obrady. 
Powitał radnych oraz: 

- P. Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- P. Marka Ustrobińskiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- P. Henryka Wolickiego – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- P. Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa /lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu/, 
- Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych 

Miasta oraz kierowników jednostek współdziałających z Miastem, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji, a także przybyłych mieszkańców miasta /lista 

obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
 
Następnie Pan Przewodniczący, poinformował, że - stosownie do wniosku Prezydenta Miasta 
Rzeszowa o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Miasta, na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym - proponowany porządek obrad 
przedstawia się następująco: 
 

1. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. 

 
/Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa z dnia 12 marca 2008 r., znak ORA/K/0530/32/2008, 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 
 
/Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa z dnia 13 marca 2008 r., znak ORA/K/0530/32/2008, 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
/Proponowany porządek obrad XXX nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Rzeszowa stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu/. 
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 Radny P. Andrzej Dec – zgłosił wniosek dotyczący wprowadzenia do 
proponowanego porządku obrad XXX nadzwyczajnej sesji Rady Miasta, jako pkt 3, punktu 
zapytania i interpelacje. 
 
 
 P. Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta –  jako wnioskodawca zwołania sesji  
w trybie nadzwyczajnym, wyraził  zgodę na poszerzenie proponowanego porządku obrad  
o punkt zapytania i interpelacje.  
 
 
 Wniosek dotyczący wprowadzenia do proponowanego porządku obrad, jako  
pkt 3, punktu zapytania i interpelacje - został  przyjęty większością 22 głosów, bez 
głosów przeciwnych, przy 5 głosach wstrzymujących.  
 
 
 
 Porządek obrad XXX nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Rzeszowa:  

 
1. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. 

 
3. Zapytania i interpelacje.  

 
 
 Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 
 
 
Ad. 1. 
 
 P. Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektów  
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 
 
Zgodnie z § 1 projektu uchwały: „Rada Miasta Rzeszowa wyraża wolę przystąpienia do 
realizacji projektów w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet IX Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.2. Podniesienie atrakcyjności i jakości 
kształcenia zawodowego.” Stosownie do § 2 projektu uchwały: „Zakres rzeczowo – 
finansowy i strukturę finansowania projektów określa załącznik nr 1 do niniejszej uchwały.” 
 
W imieniu Prezydenta Miasta zwrócił się o przyjęcie przedłożonego projektu uchwały. 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Edukacji pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
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 Radny P. Józef Pytlak – zwrócił się o przedstawienie bliższego wyjaśnienia na temat 
zakresu rzeczowego projektów, o którym mowa w załączniku do projektu uchwały. 
 
 
 P. Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając Radnemu  
P. Józefowi Pytlakowi, przedstawił informację zawierajacą opis projektów, o których mowa 
w projekcie uchwały. 
 
/Pisemna informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 
 
 Radny P. Józef Pytlak – zapytał, czy zajęcia szkoleniowe zostaną zakończone  
egzaminem potwierdzającym zdobycie dodatkowej wiedzy i umiejętności. Stwierdził, że 
„projekty, o których mowa w projekcie uchwały, praktycznie nie odzwierciedlają specyfiki 
danego zawodu.” Poprosił o wyjaśnienie, czym to jest spowodowane. 
 
 
 P. Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta – odnosząc się do wypowiedzi 
Radnego P. Józefa Pytlaka, wyjaśnił, że przedmiotem projektów realizowanych przez szkoły 
zawodowe będą m.in. dodatkowe zajęcia dydaktyczne, praktyki zawodowe i inne formy 
zwiększające przydatność zawodową uczniów rzeszowskich szkół. Dzięki realizacji 
projektów rzeszowski system kształcenia zawodowego dostarczy na rynek pracy większą 
liczbę wykwalifikowanych specjalistów o kwalifikacjach odpowiadających aktualnym 
wymogom pracodawców.     
 
 
 P. Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy – uzupełniając 
udzieloną odpowiedź, wyjaśniła, że do każdego projektu zostanie opracowany odrębny 
regulamin, z którego będą wynikać dokładne zasady realizacji danego projektu. Powyższe 
będzie odbywać się w porozumieniu z dyrekcją szkół zawodowych.  
 
 
 Przystąpiono do głosowania:        
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektów  
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /w wersji 
zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie /31 głosami za/. 

 
 

 
Ad. 2. 
 
 P. Janina Filipek – Skarbnik Miasta – z upoważnienia Prezydenta Miasta 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r.  
 
/Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 9 do protokołu /. 
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Wyjaśniła, że w/w projekt uchwały jest konsekwencją uchwał podjętych przez Radę Miasta 
na poprzedniej sesji, dotyczących wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto Rzeszów 
porozumienia z Powiatem Łańcuckim oraz Miastem Dębica w sprawie wspólnego 
przystąpienia do przetargu na rezewację częstotliwości WiMAX. Proponuje się zwiększenie 
wydatków na ten cel o kwotę 54 725 zł.    
W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Skarbnik zwróciła się o przyjęcie przedłożonego projektu 
uchwały. 
 
 
 P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała w/w  projekt uchwały. 
 
 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r.  
/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie /31 głosami za/. 

 
 

 
Ad. 3. 
 

Zapytania i interpelacje. 
 
1/  
Wniosek Nr XXX/1/2008 – złożony w formie pisemnej 
 
 „W celu ustalenia strategii i programu działań oświatowych na lata 2008 – 2012  
w Rzeszowie wnioskujemy o zorganizowanie na ten temat:  

- oddzielnej debaty 
- lub ujęcia jako głównego punktu w programie sesji w miesiącu maju lub czerwcu  

2008 r. tej sprawy. 
Proponujemy następujące tezy do programu debaty: 

1. Rozwój szkolnictwa na terenie miasta Rzeszowa. 
2. Baza – inwestycje, modernizacje, remonty oraz ich realizacja. 
3. Struktura szkolnictwa w mieście – przewidywane zmiany. 
4. Dostosowanie szkolnictwa do potrzeb przemysłu i rzemiosła. 
5. Potrzeby kadrowe (nauczyciele i pracownicy administracyjno – usługowi). 
6. Nabór do szkół w poszczególnych ich typach. 
7. Inne.” 

 
Autor: Komisja Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
2/ 
Wniosek Nr XXX/2/2008 – złożony w formie pisemnej 
 

„Prosimy o przygotowanie projektu uchwały Rady Miasta Rzeszowa związanego 
z rozpoczęciem prac remontowo – modernizacyjnych w Zespole Szkół Gospodarczych  
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i zabezpieczeniem na ten czas od 1 września 2008 r. bazy dydaktycznej dla około 300 uczniów 
tejże szkoły.  
Proponujemy w jej treści: 

1. Czas rozpoczęcia i zakończenia w/w robót, zgodnie ze środkami ujętymi w budżecie 
miasta Rzeszowa na ten cel.    

2. Określenie ilości uczniów (klasy, kierunki kształcenia) przewidzianych do nauczania  
w tym czasie na terenie innej szkoły. 

3. Po naborze do klas gimnazjalnych i przygotowaniu wstępnych przydziałów czynności 
(kwiecień 2008 r.) przeprowadzenie analizy, w której szkole istnieją najlepsze 
warunki: bazowe, organizacyjne i kadrowe do prowadzenia zajęć dydaktycznych  
z podaną grupą uczniów ujętych w pkt 2. 

4. Podjęcie decyzji w tej sprawie na sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
Propozycje umieszczenia tej grupy uczniów w różnych szkołach oceniamy negatywnie  
i uważamy, że byłby to krok zdecydowanie nierozsądny. 
Nadrzędnym celem tych działań powinno być dobro uczniów i zapewnienie im możliwie 
optymalnych warunków kształcenia.” 
 
Autor: Komisja Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
   
3/ 
Wniosek Nr XXX/3/2008 – złożony w formie pisemnej 
 
 „Z dotychczasowych doświadczeń i obserwacji wynika, że ukazujące się w codziennej 
prasie, a nawet w radio i TVP 3 artykuły, informacje i wywiady, oświadczenia itp. w wielu 
przypadkach deformują obraz pracy i osiągnięć naszych placówek oświatowo – 
wychowawczych, funkcjonujących w nich społeczności szkolnych, kierownictw, a nawet 
organu prowadzącego. 
Stąd też wnioskujemy o przygotowanie wystąpienia pisemnego, lub zorganizowanie spotkania 
z redaktorami naczelnymi tych mediów, w celu ustalenia zasad współpracy w tym zakresie. 
Sądzimy, że ta „swawola dziennikarska” podająca niejednokrotnie nieprawdziwe liczby  
i fakty, myląca pojęcia, korzystająca z niewiarygodnych żródeł informacji przynosi więcej 
szkody niż pożytku w naszej działalności i nie może być beztroska, niekontrolowana  
i bezkarna.” 
 
Autor: Komisja Edukacji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
4/ 
Zapytanie Nr XXX/4/2008 – złożone w formie ustnej 
 
„1.Wnoszę do Pana Prezydenta, aby zastanowić się nad celowością zwoływania sesji Rady 
     Miasta w trybie nadzwyczajnym. Jeżeli byłyby takie powody jak dzisiaj, proponuję 
     zwoływać - poza  terminem - sesje zwyczajne.    
2. Przed poprzednią sesją otrzymaliśmy do wiadomości propozycję firmy SEMAKO co do 
     wydzierżawienia terenu wokół byłego Hotelu „Rzeszów”. Pan Prezydent wypowiadał się, 
     że jest to interesująca propozycja i że będzie ją badał. Chciałem zapytać, czy już mamy 
    wypracowany jakiś  pogląd na ten temat?         
3. Słyszę, że mamy zamiar budować w którymś z parków muszlę koncertową. Chciałbym 
     prosić o przybliżenie tego pomysłu: co, gdzie, kiedy i za ile? 
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4. Jedna z mieszkanek Osiedla Słocina skarżyła się, że jedyne przedszkole na tamtym osiedlu 
    jest oblężone. Kolejka chętnych do zapisów dzieci do tego przedszkola ustawiła się  
    o drugiej w nocy. To przedszkole nie podlega internetowym zapisom, bo jest prowadzone 
    przez siostry zakonne. Pytanie:  - czy mamy orientację, jak wiele jest dzieci z tego osiedla, 
   których nie ma już gdzie zapisać i w związku z tym będą musiały być wożone do Rzeszowa? 
   Czy jest w ogóle jakiś problem, czy to jest tylko indywidualny przypadek, o którym ja się 
   dowiedziałem, i który nie  zasługuje na jakieś specjalne działania ze strony Miasta?” 
 
Autor: Radny Rady Miasta Rzeszowa Andrzej Dec. 
 
 
5/ 
Zapytanie Nr XXX/5/2008 – złożone w formie ustnej 
 
„1.RGK wysyła do podmiotów faktury przez Pocztę Polską. Podmioty otrzymują te faktury  
      z 5 - 6 dniowym opóźnieniem. Chciałam zapytać, jakie koszty za wysłanie faktur płaci 
     Poczcie RGK? Czy można w jakiś sposób zdyscyplinować Pocztę Polską za dostarczanie 
     faktur z opóźnieniem? Ponieważ faktury są płatne do 10-go każdego miesiąca możnaby też 
    zastanowić się nad zmianą aneksów do umów i faktury wysyłać wcześniej.          
2. Odnośnie chodnika przy Wisłoku,  chciałam zapytać, czy jest możliwość wyremontowania, 
     w ramach prac bieżących, i podzielenia go na dwie części: dla rolkowców i  rowerzystów 
     oraz dla pieszych. Chodnik znajduje się obecnie w opłakanym stanie. Remont chodnika 
     miał być wykonany dwa lata temu. Proszę o rozważenie możliwości wykonania remontu 
     chodnika w ramach środków z nadwyżki budżetowej.” 
 
Autor: Radna Miasta Rzeszowa Marta Niewczas. 
 
 
6/ 
Zapytanie Nr XXX/6/2008 – złożone w formie ustnej 
 
 „W 2004 r. Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa Pan Marek Ustrobiński podpisał 
pismo do zainteresowanych, że w 2006 r. nastąpi remont ul. Żelaznej. W dniu 12 marca 
została spisana notatka, z której wynika, że nic się nie dzieje na tej ulicy. W związku z tym 
pytam: kiedy i w jakim terminie zostanie przeprowadzony remont ul. Żelaznej? Z informacji, 
które posiadam, wynika, że ul. Żelazna jest niszczona głównie przez MPDiM, które ma tam 
swoją bazę. Czy nie udałoby się tej sprawy jakoś uporządkować?” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Zdzisław Daraż. 
 
 
7/ 
Interpelacja Nr XXX/7/2008 – złożona w formie ustnej 
 
 „W dniu 26 lutego 2008 r. Rada Miasta podjęła uchwałę mówiącą o tym, że ustala się 
dopłatę z budżetu Miasta Rzeszowa w wysokości 1,72 zł netto, plus obowiązujący podatek 
VAT, do ceny 1 m3 ścieków odprowadzanych z gospodarstw domowych, położonych na terenie 
Miasta Rzeszowa, obowiązującej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Usług 
Wielobranżowych „GO-KOM” spółka z o.o. z siedzibą w Boguchwale. Chodziło  
o ujednolicenie cen za odprowadzanie ścieków dla wszystkich mieszkańców Miasta Rzeszowa. 
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Okazuje się, że uchwała uchwałą, a życie życiem. „GO-KOM” wystawia nadal faktury,   
z terminem płatności do 10 marca, z ceną 4,17 zł plus podatek VAT.  Mieszkańcy Osiedla 
Zwięczyca patrzą na to z wielkim rozżaleniem. Rozmawiałem z Panem Prezezem  
„GO-KOM-u”, który stwierdził, że dopiero prywatnie od nas dowiedział się, że taka uchwała 
została przyjęta. Natomiast nie ma żadnego oficjalnego pisma z Urzędu Miasta w tej sprawie. 
Dlatego bardzo proszę o podjęcie interwencji w tej sprawie.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Józef Pytlak. 
 
 
8/ 
Wniosek Nr XXX/8/2008 – złożony w formie pisemnej 
 

„ W związku z ogromną skalą potrzeb stowarzyszeń działających w dziedzinie kultury  
i sztuki prosimy o zwiększenie tegorocznego budżetu dla tych stowarzyszeń na organizację 
festiwali, przeglądów oraz koncertów.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Sławomir Gołąb. 
 
 
9/ 
Zapytanie Nr XXX/9/2008 – złożone w formie ustnej 
 
 „W imieniu mieszkańców ul. Żelaznej i Rady Osiedla Kmity proszę o rozważenie 
możliwości zorganizowania wjazdu dla „POLFY” od strony ul. Przemysłowej, a dla  
MPDiM-u  od strony Al. Witosa. Problem dotyczy nie tylko naprawy nawierzchni ul. Żelaznej, 
ale przede wszystkim wyłączenia ciężkiego ruchu samochowego na tej ulicy.” 
 
Autor: Radny Miasta Rzeszowa Waldemar Wywrocki. 
 
 
/Tekst interpelacji i zapytań stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 
 
 
 

 
Na XXX nadzwyczajnej sesji - zwołanej na wniosek Prezydenta 

Miasta Rzeszowa, w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym (Dz.U. Nr 142 z 2001 r., poz. 1591 z późn. zm.) – 
odbytej w dniu 18 marca 2008 roku, Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 
 
 

1. Uchwała Nr XXX/467/2008 - w sprawie przystąpienia do realizacji projektów  
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 
2. Uchwała Nr XXX/468/2008 - w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na  

2008 r. 
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P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad dokonał zamknięcia XXX  nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 
Obrady trwały od godz. 15.00 do 16.00 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczący 
                                                                                                  Rady Miasta Rzeszowa 
 
Danuta Groszek                                                                             Konrad Fijołek 
 
 
 
Sprawdził: 
 
Dyrektor  
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 
Mirosław Kubiak  
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